



### **Beyond Capital Partners is sponsor of the equestrian sport event Carl von Weinberg Cup 2024**

May 2024, Frankfurt am Main – Beyond Capital Partners is delighted to continue its support as sponsor for the Carl von Weinberg Polo Cup 2024. The “Beyond Capital Partners” equestrian team was this year led by team captain Mauro Erriquez, the president of the Frankfurt Polo Club e.V., accompanied by Leona Liegat, European champion Svenja Hölty and international polo pro Justo Imaz.

From May 17<sup>th</sup> to May 19<sup>th</sup>, six international polo sports teams played for the cup at the Frankfurt Polo Club 1902 in Frankfurt in the picturesque Nidda meadows. The tournament is known for its low handicap level, which means that both experienced players and up-and-coming talents have the opportunity to participate and demonstrate their skills. This year, the polo team from Radio Frankfurt won the title. Congratulations to all the players.

The traditional sport has deep roots in Frankfurt. The von Weinberg brothers founded the first Polo Club in Niederrad in 1902.



*Nachfolgenden finden Sie die Unternehmensnachricht von Beyond Capital Partners in Deutsch  
On the previous page, please find the corporate news of Beyond Capital Partners in English language*

“The sport of polo combines exciting matches involving skill, speed, precision, tactical thinking, motivation and team spirit. In this respect, we are pleased to be able to support the polo event as an overall sponsor for the three days and the athletes by representing the Beyond Capital Partners polo team. Furthermore, these events are known for top-class networking, bringing together athletes, entrepreneurs, investors and premium companies set-up in a perfect family-style atmosphere, representing values which we support”, states Christoph D. Kauter, Managing Partner and Founder of Beyond Capital Partners.

**About Beyond Capital Partners:** Beyond Capital Partners is an investment company advising its funds on the acquisition of majority shareholdings in profitable Mittelstand companies in the DACH region with a focus on asset-light business models in the areas of B2B services, IT services, software, healthcare & well-being, lifestyle and entertainment. As a SFDR 8+ Fund, a particular focus lies in the value creation through focussing of ESG related elements. <https://beyondcapital-partners.com/en/home>



United Nations  
Global Compact



### **Beyond Capital Partners ist Sponsor des Pferdesportevents Carl von Weinberg Cup 2024**

Mai 2024, Frankfurt am Main – Beyond Capital Partners freut sich, auch in diesem Jahr den Carl von Weinberg Polo Cup 2024 als Sponsor zu unterstützen. Teamkapitän des „Beyond Capital Partners“-Poloteams war Mauro Erriquez, der Präsident des Frankfurter Polo Club e.V., begleitet von Leona Liegat, Europameisterin Svenja Hölty und dem internationalen Polo-Profi Justo Imaz.

Vom 17. bis 19. Mai spielten sechs internationale Polosportteams im Frankfurter Polo Club 1902 in Frankfurt in den malerischen Nidda-Wiesen um den Cup. Das Turnier ist bekannt für sein niedriges Handicap-Niveau, was bedeutet, dass sowohl erfahrene Spieler als auch aufstrebende Talente die Möglichkeit haben, teilzunehmen und ihr Können zu zeigen. In diesem Jahr holte die Polomannschaft von Radio Frankfurt den Titel. Herzlichen Glückwunsch an alle Spieler.



Nachfolgenden finden Sie die Unternehmensnachricht von Beyond Capital Partners in Deutsch  
On the previous page, please find the corporate news of Beyond Capital Partners in English language

Der traditionsreiche Sport hat in Frankfurt tiefe Wurzeln. Die Brüder von Weinberg gründeten 1902 den ersten Polo Club in Niederrad.



„Der Polosport vereint spannende Wettkämpfe mit Geschicklichkeit, Schnelligkeit, Präzision, taktischem Denken, Motivation und Teamgeist. In dieser Hinsicht freuen wir uns, das Poloevent als Gesamtsponsor über drei Tage hinweg sowie auch die Athleten unterstützen zu können. Darüber hinaus ist die Veranstaltung das ideale Umfeld für hochkarätiges Networking, das Sportler, Unternehmer, Investoren und herausragende Unternehmen in einer familiären Atmosphäre zusammenbringt und Werte repräsentiert, die wir unterstützen“, so Christoph D. Kauter, Managing Partner und Gründer von Beyond Capital Partners.

**Über Beyond Capital Partners:** Beyond Capital Partners ist eine Beteiligungsgesellschaft und erwirbt über die von ihr beratenen Fonds Mehrheiten an profitablen mittelständischen Unternehmen aus der DACH-Region mit dem Fokus auf die Asset-Light Bereiche Dienstleistung, IT, Software, Healthcare, Lifestyle und Entertainment. Ein besonderer Fokus als SFDR 8+ Fund liegt dabei in der Wertschöpfung durch den klaren Fokus auf ESG-Elemente. <https://beyondcapital-partners.com>

